
Referat FAU møte 18.09.23 
Til stede:  
Line Ditlefsen, Jannicke Møretro Vassbotn, Jørn Ivar Riste, Hilde Marie Landås, Ane Guri 
Brekkhus Sandåker, Chris�na Scumpu, Marianne Mathiesen Jento�, Sondre Smeland, Anna 
Torp Kvasjord, Svenja Tveit og Eivind Tunsberg. 

Generell info om arbeidet med FAU  
Det skal møte 2 representanter fra hver klasse. Vara s�ller ved fravær.  Man kan lese på 
htps://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/ 
om man ønsker mer info om arbeidet med FAU. 

Årshjul og møteplan for 23/24 
Gjennomgang av årets arrangementer og forslag �l møtedatoer for FAU. Leder foreslår færre 
møter pr år for å samle opp flere saker pr møte. Håpe på bedre oppmøte. Dete får støte fra 
de andre representantene. 
Valg av representanter: 
Leder: Svenja Tveit 
Nestleder: Ane Guri Sandåker 
KFU: Svenja. Bør være en �l. 
Sekretær: Hilde-Marie Landås 
SU: leder og nestleder s�ller  
Kasserer: Sondre Smeland 
17.mai komite: avklares neste møte 

Info fra Eivind om høsten på Eide skole 
Det er færre lærere og det jobbes med å få situasjonen �l å gå rundt.  

Lærere har ryddet unna ak�viteter i årshjulet, har bla kutet å være partnerskole med UIA- 
ingen studenter i år da det krever mye ressurser fra lærere og elever. 

Eide skole har blit dysleksivennlig skole. Fokus på dete videre i høst. 

Nasjonale prøver i 5.klasse og kartleggingsprøver i 3.klasse. 

Eter forslag fra FAU har skolen bestemt at elevene får lengre spisepause og flere synlige 
vakter i friminutene, og heller lit lengre skoledag. Dete er lærere, foreldre og elever godt 
fornøyd med.  

Skolens trafikkplan 
Retningslinjer for turer �l fots og på sykkel for å arbeide med trafikkopplæring og elevenes 
sikkerhet. Kan leses på kommunens/skolens netsider.  

Skolen oppfordrer �l å hente/levere barna ved busstoppet, ikke på parkeringsplassen hvor 
det blir fort uoversiktlig og kan skape farlige situasjoner.  
De som skal følge barn opp �l skolen kan parkere på parkeringsplass. 

Parkeringsplassen skal fungere som en rundkjøring som man kjører videre i samme retning. 
Det er behov for skil�ng. FAU ved Svenja sender inn forslag �l kommunen. 

https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/


Det blir minnet om å kjøre sakte. Det er fartsgrense 30 km/t.  
 

FAU støte �l besøk av S�ne Sofie senter  
Skolen ønsker støte fra FAU �l besøk av S�ne Sofie senter. Pris 5000 kr for tre foredrag 
fordelt på alle elevene. 
FAU ønsker å støte dete. FAU ønsker også at det holdes foredrag for foreldre. Svenja sender 
forespørsel �l Eivind.  

Behov for grus i veien mellom SFO og barnehageparkering  
Eivind kontakter vaktmester Roy før FAU evt sender forespørsel �l kommunen. 

Nødvendighet for panne-termometer på skolen 
Dete er ikke et ønske fra lærerne. Det skal vurderes mellom lærer, elev og foresate ved 
sykdom hos barna.  

Ipad bruk utenom skole�den 
Det er stor slitasje på ipadene som tyder på mye hjemmebruk. Den skal være et 
læringsverktøy og skjerm�d bør reduseres. Skolen samler inn ipadene før ferier og det er 
beslutet at de også skal samles inn på fredager.   

Økonomi  
FAU gikk 1700 kr i pluss på 17.mai. Man må vurdere om FAU har råd �l å la idretslaget dri�e 
loddsalget.  
Ved store arrangementer må det regnes ut på forhånd for å sikre fortjeneste.  
17mai komite må undersøke om FAU skal fortsete å ha utgi�er som krans på krigsgrav. 

Det er ellers solid økonomi, men vi trenger noen arrangement i året for å fylle på. 
 
Jubileumsfest/høs�est 9.11 
Jubileumsfest for Eide skole 30 år uke 45. FAU dri�er kafeen. Det setes opp høs�estkomite 
med Jørn Ivar, Chris�na og Ane Guri.  
FAU må s�lle med gave �l skolen. Svenja hører med Eivind om skolen har konkrete ønsker. 
Forslag om pengegave, opplevelse, kino, oppgradering av net. Jørn Ivar spør Anne Lene hva 
som er u�ordringen med internet på skolen.  
Innspill på at det kan vurderes om det er flere som kan bidra med spons �l gave.  
 
Eventuelt 
Eide kulturarena har drevet askepot-teater i mange år. Det trengs nå flere i styret for å starte 
opp igjen eter at det stoppet pga korona i 2020. Trenger en �l å organisere. Svenja kontakter 
Sølvi for mer info før klassene sender ut forespørsel om noen foreldre er interessert.  

Bibliotek system på skolen virker å være fraværende, Jørn Ivar sjekker opp og tas opp på 
neste møte 
 
Neste møte mandag 30.10.23 kl 19.30 

 


